
Mindig is vonzott a sötét oldal, és csináltam néhány csúnya dolgot. De nem én vagyok az
ördög – így jellemezte magát Ozzy Osbourne, akinek az életművéről és hatásáról Pándi
Balázs zenész-újságíróval és Dankó Gáborral, a Lángoló főszerkesztőjével beszélgetünk.
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